
 
 
 
VERSLAG Algemene raadscommissie van 24 april 2014  
  
 
Agendapunt 1: Opening  
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Luttik-Swart, Trap, Karels, 
Snabilie, Smook, Damink 
(Kies Lokaal); 
Hietbrink (GL); 
Snijder, Halff, Wals (D66); 
Paping, Haarsma (VVD); 
Zwart (CDA); 
Van Leijen, Haring, Zeiler 
(GBB); 
Kindt PvdA 
 
Voorzitter:  
Braak-van Kasteel 
 

Collegeleden: 
 
Mesu 
Hekker 
Hafkamp 
 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 

 
Agendapunt 2: Spreekrecht  
 
Spreekrecht 
Geen sprekers voor het algemeen spreekrecht. 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
Luttik-Swart, Trap, Karels, 
Snabilie, Smook, Damink 
(Kies Lokaal); 
Hietbrink (GL); 
Snijder, Halff, Wals (D66); 
Paping, Haarsma (VVD); 
Zwart (CDA); 
Van Leijen, Haring, Zeiler 
(GBB); 
Kindt PvdA 
 
Voorzitter:  
Braak-van Kasteel 

Collegeleden: 
 
Mesu 
Hekker 
Hafkamp 
 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 

 
Agendapunt 3: Overige onderwerpen1 
1 Verslag voorgaande ARC, lijst ingekomen stukken, mededelingen college en overige aanwezigen 

1  
                                                



 
Voorgenomen besluit 
Het verslag ARC d.d. 13 februari 2014 is ongewijzigd vastgesteld. 
 
De toezeggingenlijst bijgewerkt tot en met 8 april 2014 wordt vastgesteld met de opmerking 
toezegging 12/42 te laten staan. 
 
De commissie neemt kennis van de lijst ingekomen stukken week 7 t/m week 15. 
 
Mededelingen commissieleden: 
Kies Lokaal: vraagt hoe het staat met een huisuitzetting? De portefeuillehouder neemt dit 
bilateraal op met Kies Lokaal. 
 
GBB:  
Vraagt naar de termijn verdere behandeling ingezette kunstnota en nota bomenbeleid en de 
situatie Westrand Alkmaar en standpunt gemeente Bergen. 
 
 
 
Agendapunt 4:  Voorstel betreft toestemming te verlenen aan het college om een  
 centrumregeling te treffen voor de regio Alkmaar voor de inkoop van 
 jeugdzorg en begeleiding Awbz 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Luttik-Swart, Trap, Karels, 
Snabilie, Smook, Damink 
(Kies Lokaal); 
Hietbrink (GL); 
Snijder, Halff, Wals (D66); 
Paping, Haarsma (VVD); 
Zwart (CDA); 
Van Leijen, Haring, Zeiler 
(GBB); 
Kindt PvdA 
 
Voorzitter:  
Braak-van Kasteel 

Collegeleden: 
 
Mesu 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 

 
Voorgenomen besluit 
Toestemming te verlenen aan de colleges van burgemeester en wethouders en burgemeesters 
om de “Centrumregeling ambtelijke samenwerking Alkmaar, Bergen, Castricum, Graft-De Rijp, 
Heiloo, Heerhugowaard, Langedijk en Schermer ten behoeve van inkoop gedecentraliseerde 
diensten Algemene Wet Bijzondere Ziektekosten en Jeugdzorg voor het jaar 2015” te treffen. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 24-04-2014  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

De inkoop voor jeugdzorg en begeleiding Awbz 2015 wordt hiermee vastgesteld, continuïteit 
zorg moet worden geleverd en 2015 is een overgangsjaar. 
De argumenten om het samen te doen worden besproken. Om praktische redenen is Alkmaar 
gevraagd dit als centrumgemeente te regelen. Zij hebben expertise op het gebied van inkoop 
en de frictiekosten bij de zorgaanbieders blijven beperkt.  
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Een aantal zaken voor jeugdzorg wordt bovenregionaal geregeld, denk aan crisisopvang in het 
weekend. 
Wat nu voorligt is een juridische vorm, een centrumregeling en dienstverleningsovereenkomst.  
De portefeuillehouder is voorstander om tijdig te evalueren, maar laten we beginnen met 
inkopen. De kwaliteitsvensters van de inkoop is nog niet aan de orde, de hele inkoop moet nog 
starten.  
Wanneer de raad aan bod is om wat te vinden over de inhoud is nu nog niet bekend, de 
portefeuillehouder komt hier op terug. 
 
De commissie besluit conform: A-stuk. 
 
2.  
 
Agendapunt 5: Voorstel betreft het vaststellen van het Regiobeeld 2025 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Luttik-Swart, Trap, Karels, 
Snabilie, Smook, Damink 
(Kies Lokaal); 
Hietbrink (GL); 
Snijder, Halff, Wals (D66); 
Paping, Haarsma (VVD); 
Zwart (CDA); 
Van Leijen, Haring, Zeiler 
(GBB); 
Kindt PvdA 
 
Voorzitter:  
Braak-van Kasteel 

Collegeleden: 
 
/ 
 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 

 
Voorgenomen besluit 
Het Regiobeeld 2025 vast te stellen. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 24-04-2014  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

De commissie heeft een aantal opmerkingen over het stuk. Er zijn nu twee punten op de 
horizon (toekomstvisie Bergen 2040) en dat is prima maar hoeveel tijd, energie en geld moet je 
hierin steken. GBB is voor zinvolle regionale samenwerking en heeft als fractie gemengde 
gevoelens bij dit stuk, zullen in de raad verdeeld stemmen. 
De woordvoerder namens de gemeenteraad Bergen, dhr. Snijder deelt mee dat het een 
dynamisch stuk is. Er wordt geschetst wat er tot 2025 kan gebeuren en waar de raad zelf een 
actieve rol in moet vervullen.  
De commissie besluit conform: A-stuk. 
 
2.  
 
Agendapunt 6: Voorstel betreft in te stemmen met de oprichting van een 
 stimuleringsfonds voor duurzame energie in de regio Alkmaar 
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Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Luttik-Swart, Trap, Karels, 
Snabilie, Smook, Damink 
(Kies Lokaal); 
Hietbrink (GL); 
Snijder, Halff, Wals (D66); 
Paping, Haarsma (VVD); 
Zwart (CDA); 
Van Leijen, Haring, Zeiler 
(GBB); 
Kindt PvdA 
 
Voorzitter:  
Braak-van Kasteel 

Collegeleden: 
 
Hietbrink 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 

 
Voorgenomen besluit 
In te stemmen met het ontwerp-besluit van het college tot het oprichten van en de deelneming 
in de coöperatie “Stimuleringsfonds Duurzame Energie Regio Alkmaar U.A.” 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 24-04-2014   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen2 

De commissie juicht het voorstel tot duurzame energie toe maar heeft nog wel een aantal 
vragen en opmerkingen. De commissie is huiverig om als raad de grip kwijt te raken omdat het 
geld in een fonds verdwijnt. Het ontwikkelen van duurzaamheidscases kunnen succesvol zijn 
maar soms ook niet, met gemeenschapsgeld is dit een risico. 
De portefeuillehouder deelt mee dat in het fonds een half miljoen komt te zitten, daarvan is 
30.000 euro uit de gemeente Bergen. De rol gemeenten en markt wordt weergegeven. 
Het idee is dat gemeenten en HVC business cases gaan financieren. Die worden vermarkt en 
daar mee neem je een deel van het risico weg van de markt. Daar wordt de winst uit gehaald. 
Als het een heel succesvol fonds wordt dan zou er winst gemaakt kunnen worden, een half 
miljoen is een klein bedrag, dus niet al teveel voorstellen van de winst. 
Windmolens en stimuleren van duurzame energie wordt besproken. Het doel is niet innovatie 
maar het stimuleren van duurzame energie. 
Het vetorecht HVC wordt besproken. 
Het is niet de bedoeling dat de raad gaat sturen, er moet voldoende vertrouwen zijn dat de 
wethouder verstandige besluiten neemt. 
D66 en Kies Lokaal willen de achterban nog raadplegen over dit onderwerp en verzoeken om 
een B-stuk. 
 
2.  
 
Agendapunt 7: Voorstel betreft in te stemmen met het scholenplan Schoorl-Groet het 
 beschikbaar stellen van krediet en het vaststellen van krediet en het 
 vaststellen van de daarbij behorende begrotingswijziging 
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Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Luttik-Swart, Trap, Karels, 
Snabilie, Smook, Damink 
(Kies Lokaal); 
Hietbrink (GL); 
Snijder, Halff, Wals (D66); 
Paping, Haarsma (VVD); 
Zwart (CDA); 
Van Leijen, Haring, Zeiler 
(GBB); 
Kindt PvdA 
 
Voorzitter:  
Braak-van Kasteel 

Collegeleden: 
 
Mesu 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 

 
Voorgenomen besluit 
1. de Groeter school per 1 augustus 2014 niet over te nemen van ISOB; 
2. een investeringskrediet beschikbaar te stellen van € 158.942 aan ISOB voor de uitbreiding 
van de Teun de Jagerschool; 
3. de bij dit besluit behorende begrotingswijziging vast te stellen. 
 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 24-04-2014  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

De heer Vrasdronk, directeur Petrusschool spreekt in bij dit agendapunt. Hij pleit voor 
ruimhartige bijdrage voor de fusie naar de Groeter school. Om goed onderwijs te kunnen geven 
is meer ruimte nodig en het gebouw vergt enige aanpassingen. 
De commissie pleit voor een grote betrokkenheid van omwonenden en belanghebbenden 
vanaf het begin voor de plannen D’Oosterkim. Dat is het geval meldt de portefeuillehouder, 
onderzocht wordt of een broedplaats voor kunstenaars mogelijk is. 
Het stuk wat nu voorligt gaat hoofdzakelijk over de kern Schoorl. De commissie wordt nog 
nader geïnformeerd over de Groeter school en Petrusschool in Groet. 
Het rapport Asset kent de portefeuillehouder nog niet en hij wil eerst graag weten wat er gaat 
gebeuren in de toekomst en wat willen we nou.  
De Stichting Flore heeft aangegeven dat zij liever naar de Groeterschool gaan omdat het een 
lokaal meer heeft en extra ruimtes heeft voor activiteiten. Gemeente staat daar welwillend 
tegenover maar gaat kijken wat dat achterstallig onderhoud is en wat dit gaat kosten. Het 
rapport van Asset is nu gereed. Met Stichting Flore zal nu het gesprek plaatsvinden, het 
komende schooljaar zijn er 6 lokalen nodig en na het komend schooljaar nog 5 lokalen. De 
gemeente heeft nog een jaar de tijd. Maar laten we wel vast het besluit nemen voor Teun de 
Jager en D’Oosterkim.  
Het ISOB heeft haast, zij wil graag dat de samenvoeging plaatsvindt per aanstaande augustus, 
zodat er nog tijd is om de zaak te verbouwen.  
De planologische problemen en investering voor een school in het tussengebied worden 
besproken. 
Naar het verkeer naar Teun de Jager wordt nadrukkelijk gekeken om het zo goed mogelijk te 
regelen. 
 
De commissie besluit conform: A-stuk. 
 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
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Bergen, 29 april 2014 
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